To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ISLAMIC BANK Date: 05-03-2024 01:32:09 PM Subject: Extraordinary General Assembly meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الإسلامي الأردني التاريخ: 03-03-2024 01:32:09 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي
The Board of Directors decided to hold an extraordinary general assembly meeting of the bank immediately after the completion of the regular general assembly meeting scheduled to be held at 9 am on Monday, April 29, 2024, in order to approve the amendments that will be made to some of the articles contained in the articles of incorporation. And the bylaws of the bank. * Pending approval by the Central Bank of Jordan.	قرر مجلس الادارة عقد اجتماع الهيئة العامة غير العادي للبنك وذلك بعد الانتهاء مباشرة من اجتماع الهيئة العامة العادي والمقرر عقده في الساعة (9) من صباح يوم الاثنين الموافق 2024/4/29 وذلك للموافقة على التعديلات التي سيتم اجراؤها على بعض المواد الواردة في عقد التأسيس والنظام الاساسي للبنك. للبنك. * بانتظار موافقة السادة البنك المركزي الاردني عليها.
29-04-2024	29-04-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mohammad muhanna	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mohammad muhanna